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Assistents 
 
President: 
 
Diego Gómez. 
Està present també el regidor de festes 
Xavi Pérez 
 
Presidents o representants 
legalment autoritzats de les 
associacions: 
 
Alicia Sierra 
Àrea comercial Av. Sants Patrons i 
adjacents 
 
Ana Giner 
Àrea comercial zona Centre 
 
Marisa Martínez 
Associació empresarial d'Alzira 
 
Victoria Palomares 
Àrea comercial  Parc Pere Crespí 
 
Francisco Gómez 
Àrea comercial Pérez Galdós 
 
Bernat Iborra 
Àrea Dtor Ferran 
 
Ricardo Belda, regidor de l'oposició, 
convidat a escoltar la reunió. 
 
Secretària 
Carmen Herrero. 
Assistent Teresa Pons 
 
 

 
 

ACTA Nº 10/20.- CONSELL ASSESSOR DE COMERÇ 
27 de novembre de 2020 

 
 

 
 
 
 
 
Sent  les 14.00 h, i reunits de forma telemàtica, a 
través de videoconferència, del dia dalt indicat, 
es reunixen al marge les persones nomenades al 
marge, components del Consell Assessor de 
Comerç, constituït a l'empar d'allò que establixen 
els Estatuts que li són propis, en virtut de la seua 
ratificació en la sessió plenària celebrada el dia 
trenta-u de març de dos mil quatre, tot allò amb 
l'objecte de tractar: 
 
 

ORDRE DEL DIA 
 

1. Aprovació acta anterior (27 d’octubre 
2020) 

2. Informació situació sanitària COVID-19. 
3. Pressupost 2021 
4. Despatx extraordinari.  
5. Precs i preguntes. 

 
 
El Sr. President obri la sessió amb el primer punt 
de l’ordre del dia, en el qual s’aprova per 
unanimitat l’acta anterior. 
 
El Sr. President inicia l'exposició per a tractar el 
segon punt relatiu a la situació sanitària de la 
ciutat. Després del pont del 9 d´octubre , hi 
havien 65 contagiats, a partir d’ahí la 2ª ona de 
contagis va pujant en tots els pobles de la 
comarca i també en la nostra ciutat. 
Totes les setmanes les dades dels contagiats es 
comuniquen a salut pública. 
A partir del 22 d´octubre s´arriba a una situació 
complicada. El 9/11/20 es dispara i s´arriba a 
470 contagis x 100000 habitants. 
A partir de la taxa de 500, es marquen més  
mesures restrictives ja que estaven arribant els 
contagis als centres educatius i laborals, es per 
això que es decideix prendre mesures més 

restrictives, com ara tancar parcs infantils, activitats esportives i culturals així com limitar 
aforament fins el 9 de desembre. 
 
En aquest moment hi ha 116 contagis, és a dir, una taxa de 254 x 100000 habitants, per la qual 
cosa s’estan paralitzant els contagis. Ens recomanaven pendre mesures i s’han rebaixat els 
contagis. Ara bé el pont de desembre pot complicar la situació. 
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Es rep una queixa directa de l’AEA, per les manifestacions que va fer el Sr. President respecte 
de les recomanacions a la població. 
 
En este moment s’incorpora la Sra. Palomares. Sobre les manifestacions en mitjans explica 
que les fa per recomanació de l´autoritat competent en matèria sanitària. 
En tot moment, ha tingut el suport del departament de salut, és conscient de la situació tan 
complicada dels comerços, però en este moment la cosa més primordial és la salut de les 
persones. 
Esperem que després del pont de desembre i Nadal hi haja mesures menys restrictives, perquè 
indicarà que tenim una millor situació. 
 
La Sra. Marisa Martinez com a representant de AEA, volia deixar de manifest el malestar entre 
els comerciants per estes declaracions en premsa sobre mesures més restrictives, perquè no 
estàvem en el pijor dels escenaris i tinguerem una repercusió negativa e immediata en les 
vendes. 
Ens agradaria que ens fera partícips als comerços per a no perdre vendes. Els clients ens 
cridaven per a dir que no anaven a comprar a Alzira donada la situació, l’hostaleria i el comerç, 
es van vore molts afectats per estes declaracions.  
 
El Sr. Alcalde manifesta que les seues competències arriben fins a un punt, però que ell és 
competent en mantindre la salut del municipi. Mai pensava que les seues declaracions, anaven 
a repercutir de forma negativa tan immediatament. 
 
La Sra. Victoria està d’acord al igual que la resta de membres, que la salut és el primer, però 
cal pensar que venen a Alzira de molts pobles del voltant.  
 
Salut Pública, farà una campanya amb les mesures preventives davant el COVID-19. 
 
I respecte de l’hostaleria també es farà una campanya amb més cartells explicatius amb les 
mesures sanitàries davant la COVID-19. 
 
En l’apartat de precs i preguntes el Sr. Belda comenta que les manifestacions que es fan i les 
formes de dir-ho, influeixen i poden tindre conseqüències i més quan venen de la máxima 
autoritat, ja que la gent té por i no ix de casa. 
 
El Sr. President és conscient de les declaracions.que ha realitzat, on ha sigut prioritària la salut 
de la població. 
 
Referent al punt del Pressupost 2021, la idea és que s’aprove el més prompte possible per a 
que estiga el 1/01/2021 i tindre accés al marc legal económic, per donar resposta al 1º 
semestre del 2021 per la COVID-19 
 
Hem mobilitzat 3 mil·lions per a la COVID-19, hem d’estar preparats per a este tema, tant a 
nivel social, com econòmic. 
 
Pel que fa a les partides de comerç hem incrementat en global les partides, hem passat de 
50.000 € a 90.000 €.  
 
La partida de la fira s´ha obert amb menys pressupost que altres anys. S´ha anulat la partida 
Subvenció marca  Alzira Ciudad Comercial, però es pot deixar oberta la partida amb 1 €, per si 
també arriben subvencions per als bons o la plataforma.  
 
La Sra. Marisa comenta que no s´anul·le la partida i que es faça compatible el pressupost per a 
la plataforma de venda online amb el pressupost per al comerç físic. 
 
La Sra. Palomares i el Sr. Iborra estan també d´acord. 
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El Sr. President comenta que els bons han funcionat molt bé i que es poden reprendre en 2021. 
La nostra inquietud és col·locar més bons i reconduir partides per a bons per al moment que els 
comerciants decidisquen, per a primavera o per a Nadal. Es pot obrir una partida de bons amb 
1€ per a possibles entrades de pressupost per subvencions. 
 
El Sr. Gómez pregunta sobre la incidència dels bons ja que ell no ha rebut cap. La Sra. Marisa 
ha tingut en la botiga més de 50 targetes, la Sra. Victoria 4, el Sr. Bernat 1 només. Comenta si 
és que ha arribat a un altre tipus de sectors o si és podia fer que sols foren destinats al comerç, 
ja que són els més afectats i les vendes estan molt parades. 
 
La Sra. Victoria comenta que elles si han tingut bons. El que passa és que com hi ha gent molt 
necessitada, i els bons han sigut per a ajudar al comerç i al ciutadà s’han gastat en el sector 
alimentari principalment. Podrien modificar-se les bases per a què  no siguen tantes per 
persona.  
 
La Sra. Alicia comenta que ha tingut prou bons en la seua botiga, però vol puntualitzar que 
comerços són tots i que la proposta ella considera ha sigut molt ben acceptada, i que com era 
per a consum diari,, el que interessava era que els diners es menejaren, i això s’ha aconseguit.  
 
La Sra. Carmen Herrero comenta que hi ha gent que s´ha molestat perquè no han arribat a 
tots, però és que pràcticament la totalitat dels que han comprat han adquirit 6 bons. 
 
Sobre la tipologia d’establiments on s’han pogut gastar els bons són tots els que estan adherits 
a la Targeta d’Alzira, la qual cosa inclou comerços de tot tipus, alimentació, roba…però també 
perruqueries i hostaleria. 
 
El Sr. Alcalde comenta que hi ha que intentar entendre els bons també des de la perspectiva 
social. 
 
La Sra. Alicia comenta que sobre la plataforma, han  respost prou bé, però que la logística i les 
contestacions per correu no són suficients, els filtres del “buscador” no están fets correctament, 
la gent s´avorrix i se´n ix de la plataforma. La Sra. Victoria corrobora lo que la Sra. Alicia diu. 
 
El Sr. Alcalde, sobre la campanya nadalenca passa la paraula a Xavi, que li dóna l’ enhorabona 
a la Sra. Alicia Sierra per la seua intervenció Apunt pel reportatge de alziraescomercio.com 
 
En primer lloc, i respecte al llums de Nadal, el día 4/122 a les 20h es realitzarà l’encesa per part 
de les falleres majors i es tirarà un Castell en la Plaça del Regne. 
 
En segon lloc explicar, que del pressupost de la regidoria de festes 2021, s´ha retallat en un 
50% i 57000€ s’han destinat a comerç perque han sigut sensibles amb el sector. 
 
Es va a realitzar un concurs de decoració de balcons i es repartiran postals als xiquets. També 
hi haurà grups de la societat musical d’Alzira i de la colla les raboses per les distintes zones 
comercials. 
 
Es realitzarà la recollida de cartes reials a l´auditori, hi haurà 3 bústies gegants en 3 punts 
diferents de la ciutat amb 3 photomatons. 
 
La fira d´atraccions fins al 9 de desembre no es prendrà cap decisió sobre si s’instal·la al 
recinte firal. 
 
Anem a fer un passeig amb cotxes antics per tot el poble amb ses Majestats els Reis Mags. 
 
La Sra, Victoria comenta que en la seua zona dubta que els llums estiguen a temps, encara 
que l’ingenyera li ha dit que sí. 
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El Sr. Xavi li comenta que Fernando Pascual els ha dit que si. 
 
El Sr. Alcalde comenta que per part d´IDEA, es proposa per a Nadal una campanya per a 
sortejar 3000 € (10 targetes de 300 €) per xarxes socials. 
 
La Sra. Ana comenta que està la mitat d’Alzira sense llum i a estes dates encara no instal·lades 
quan hauria de ser tot el contrari. Sap que no és esta la regidoria que porta laóinstal·lació dels 
llums de Nadal, però volia traslladar-ho a l’alcalde. 
El Sr. Bernat, comenta que sols s’han posat 3 tires de llum en Doctor Ferran, a més  Les llums 
són poc originals i pareixen de halloween més que de Nadal. Enguany encara no s´han encés i 
ja hi han critiques. 
 
El Sr. Alcalde , comenta que ens esperem a que s´encenguen . 
 
El Sr. Alcalde pregunta si hi ha alguna aportació per a Nadal i comenta que estan intentant 
posar el naixement en la Casa de la Cultura. 
 
La Sra. Marisa pregunta si el sorteig és sols fer per a la plataforma online i proposa que es 
sortege també entre els clients de les botigues físiques per premiar la fidelitat dels clients de 
sempre.  
 
La Sra. Carmen Herrero comenta que es coordinen amb la tècnic del departament per trobar 
una solució al sorteig fora de xarxes socials.  
 
Vol agrair al regidor Xavi Pérez el gest del pressupost de la partida de festes per transferir-la a 
comerç, i torna a insistir que els llums han d’encendre’s abans del Black Friday. 
 
La Sra. Alicia comenta la recollida del cartró, que està fent-se cada 2 dies i avanç era a diari. 
 
El Sr. Alcalde comenta que ho consultarà amb l’empresa que ho gestiona. 
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CARMEN HERRERO PARDO

Fecha firma: 29/01/2021 14:19:10

JEFA DEL SERVICIO DE DESARROLLO ECONOMICO COMERCIO Y PROYECTOS
EUROPEOS

AJUNTAMENT ALZIRA

DIEGO ERNESTO GOMEZ GARCIA

Fecha firma: 31/01/2021 17:38:21

AYUNTAMIENTO DE ALZIRA


